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Justerat via e-post den 17 november 2022. 
 

 
 Närvarande  

  
Ledamöter:   Gun Sandqvist (PRO) 
   Maris Sedlenieks (SPF) 

Cecilia Söderman (SPF) 
Kerstin Tovesson (PRO) 
Åsa Kindblom(SKPF) 
 

Ersättare:  Marianne Elinsdotter (PRO) 
   Per Rudin (PRO) 
   Catarina Stavenberg (SPF) 
   Catrin Jarl (SPF) 
   Lars Bromander (SKPF) 

    
Tjänstepersoner:   Odini Nzeribe, avdelningschef ÄO   

Nicoletta Zoannos, tf. enhetschef 
utvecklingsenheten    
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§ 1 Mötets öppnande  
Ordförande Gun Sandqvist öppnar mötet.  
 
§ 2 Godkännande av dagordning  
Pensionärsrådet godkänner dagordningen. 
  
§ 3 Anmälan av justerat protokoll från den 10 oktober 2022 
för Södermalms stadsdelsnämnds pensionärsråd. 
Protokollet lades till handlingarna. 
 
§ 4 Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde  
Ärende 15:  Månadsrapport – Fråga om Södertjänst minskade 
underskott från 1 miljon kronor till 500 000 kr.  
Odini Nzeribe redogör för att utförandegraden ökat samt att god 
personalplanering har gett effekt utifrån de relativt nya 
geografiskt indelade områdena. Odini Nzeribe menar att 
Södertjänst kan ha budget i balans i slutet av året. Fråga från 
pensionärsrådet kring eventuella sparbeting kopplat till budgeten 
kommande år. Odini Nzeribe svarar att det kommer framgå i 
budget 2023 som kommer 16 november. För äldreomsorgen 
kommer det framförallt handla om ökade lokal- och 
personalkostnader med tanke på inflationen och det ekonomiska 
läget. 
Vob-enheten mer stabil. Fler personer beviljas särskilt boende 
(vob) och just nu finns det en högre efterfrågan på somatiska  
platser. Även antalet månadsinsatser (timmar i hemtjänsten) ökar 
över hela staden. 
 
Inga synpunkter på övriga ärenden till nämnden. 
 
§ 5 Information från avdelningschefen 
Odini Nzeribe informerade om 

- IVOs ärende gällande Magdalenagårdens vård- 
och omsorgsboende. Förvaltningsrätten har fattat 
beslut i ärendet och skriver i sina domskäl att IVO 
inte haft fog för sitt beslut att förelägga ett vite och 
att Magdalenagården uppnår riktlinjerna på 
hemlikhet och småskalighet med tolv 
demensplatser. Stadsdelsnämndens talan ska 
därmed bifallas och IVOs beslut ska upphävas. 
Förvaltningsrättens beslut om har vunnit laga kraft 
och samtliga platser har öppnats.  

- Avsikt att under första kvartalet 2023, öppna upp 
ett av de tomställda planen med 14 platser med 
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somatisk inriktning på Kulltorps vård- och 
omsorgsboende.  
Fyra växelvårdsplatser som idag finns på 
Nytorgets vård- och omsorgsboende ska bli 
permanenta demensplatser. De personer som idag 
har beslut om växelvård på Nytorget kommer 
erbjudas plats på andra vård- och 
omsorsorgsboenden exempelvis Hornskroken och 
Kulltorp. 

- Bergsund vård- och omsorgsboende öppnar upp 
ett våningsplan med 15 platser som nu är 
färdigrenoverat. Verksamhetschef Ymer Ilirzon 
har fått ledamot Cecilia Söderman 
kontaktuppgifter för fortsatt kommunikation 
gällande Bergsund. Förlängning av avtalet med 
Bergsund är bordlagt till novembernämnden. 

- Nästa avtal som ska förlängas under början av 
nästa år gäller Hornskrokens vård- och 
omsorgsboende. Hornskroken drivs på 
entreprenad av Stockholms sjukhem. 

- Diskussion om privata entreprenörers vilja att gå 
in och lämna anbud framöver. Fler entreprenörer 
vill hellre sälja platser enligt LOV. 

- Ny stadsdelsdirektör, Alexandra Göransson, från 1 
december. Kommer närmast från tjänsten som 
biträdande stadsdirektör.  

- Återremittering av ärendet gällande måltidsdryck 
på öppna träffpunkter.  

 
§ 6 Kontaktpersoner vård- och omsorgsboende 

- Hornskroken – fått information om byte av 
verksamhetschef, individuppföljning och 
nattfastemätning. 

- Hornstulls servicehus – besök hos 
förtroenderådet under veckan 

- Magdalenagården – möte med biträdande 
enhetscheferna. Rådets representant fick ett bra 
intryck av Magdalenagården. Diskussion under 
mötet med de biträdande enhetscheferna om att en 
del enskilda saknar god man vid inflytt och att 
detta skapar en hel del problem och utmaningar. 
Svårt att få god man då det saknas personer. 
Kanske en fråga för pensionärsföreningarna att 
driva vidare? 

- Katarinagården – möte inplanerat till slutet av 
november 
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- Sjöstadsgården – möte inplanerat under de 
kommande veckorna men oklart exakt när 

 
§ 7 Anmälan av kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll  
Protokollet lades till handlingarna. 

 
§ 8 Information om inkomna handlingar 

- Inbjudan till samverkansmöte 
De kommunala pensionärsråden i Stockholmsregionen 
bjuds in till samverkansmöte med Region Stockholm, 
hälso- och sjukvårdsförvaltningen. Inbjudan utskickad 
den  31/10. Cecilia Söderman representerar Södermalms 
pensionärsråd på mötet den 25 november. 

 
§ 9 Övriga frågor 

- Framtidsfullmakt – hur står sig en framtidsfullmakt 
juridiskt i jämförelse med ett förordnande som god 
man eller förvaltare. En intressant fråga som kan vara 
av intresse att få veta mer om på ett framtida 
sammanträde. 

- Telefontider till Äldre direkt. Lång väntetid samt 
många knappval. Hur ser det ut? Det behövs en 
ordentligt utredning. Kan det vara bristande 
tillgänglighet? Rådet vill skicka frågan vidare till 
äldreförvaltningens chef, Patric Rylander samt 
äldreborgarrådet Torun Bucher. Odini Nzeribe tar 
med sig frågan vidare till äldreförvaltningen. 

 
§ 10 Nästa sammanträde 
Måndag 5 december klockan 10.00 -12.00 
 
§ 11 Mötets avslutande 
Ordförande avslutar mötet. 
 
 
Vid protokollet 
 
Nicoletta Zoannos  
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